
Z{znam

zo spoloin6ho mimoriadneho zasadnutia Komisie obchodu, sluiieb, cestovn6ho ruchu
a regiondlneho rozvoja a Komisie finantnej a sprdvy majetku

zo dia 20.10.2016

V Galante dria 21.10.2016

Pritomni: podl'a prezeninej listiny

Proqram:
1. Otvorenie
2. Nivrh na Vlll. tlpravu rozpodtu mesta Galanta na rok 2016
3. Ndvrh poplatkov - Vianoin6 trhv 2016
+. ziadost'o realiz6ciu wstavby rehabiritainej dasti 5portov6ho centra Arkddia
5. R6zne, diskusia
6. Zdver

l-. Otvorenie
2. Informativna sprdva k TC Galandia
3. Niivrh poplatkov - Vianodn6 trhv 2016
4' Ziadost o reariziiciu vfstavby rehabiritadnej dasti Sportoveho centra Arkddia

Po prerokovani spolodnfch bodov bude pokradova( rokovanie Komisie finaninej a spriivy
majetku

Predsedovia oboch komisii p. Mgr. Ldsz16 Bi16 a p. peter z6vodskv sa sporodne dohodri, ie
trito mimoriadnu komisiu bude vies{ p. peter zavodskri, ktorf v vode privitar vietkichpritomniich a otvori l  zasadnutie komisie.
Program komisie bol dohodnutf tak, ze najprv sa preberri sporodn6 body a ndsredne bude
pokra6ova( Komisia finanind a spr6vy majetku. Ziiroveri sa ilenovia oboch komisii uzniesli na
tom, ze kaidd komisia si bude schvafova{ svoje stanovisko k predkradanfm materidrom
samostatne.

K bodu i.2
lng. Kopasovd - predloiila materi6l, v rjvode informovala o Ziadosti
org6nu k ozrejmeniu stanoviska a opisala predpokladanli dasovli
Materiiil bol prerokovant aj v Komisii lV,Zp,Kp,DaVp, ktord s bodom

sprostredkovatelsk6ho
harmonogram priic.

a) si lhlasi a v bode b)

podl'a predkladan6ho

odponiia postupovat' podl'a krokov 1-4.
p. Zdvodskrf - zaujima ho stanovisko Msti
Ing. Kopasov6 - stanovisko MsU je pristripif k opraviim
narmonogramu
Mgr. Bir6 - md dve otdzky, ii doruden'i znarecklT posudok je zdrovefi aj stavebno technickvm
prieskumom a ii to bude vfchodiskovf materidr, ktorf bude mat' vpryv a projektovu
dokumentdciu. Mii informiiciu, ktord posudzuje inak tieto opisovan6 skutoinosti
lng. Kopasovii - Msu nemd otfchto infch skutodnostiach vedomos{ na mesto tato
informdcia nebola predloiend
Ing' Gaulieder - sa p1ita, ktorf zo spominanfch dokumentov bude podkladom na d,alli

I

Otvorenie



postup
Ing. Kopasovd - podkladmi na vypracovanie sanain6ho projektu budri vietky dokumenry,
kto16 mesto objednalo, vriitane projektovej dokumentiicie, projektu skutodn6ho zhotovenia,
stavebn6ho dennika ako i posudku piina Kozakovida
Ing. Horveth - v materidli srl popisand verejnd obstariivania r6znych dasti, na str6nke mesta
je popisan6 situ6cie ohladom Galandie. Nikde v posudku sa nedodital, ie je tam stav iivot
ohrozujfci. Kto s odbornlkov kon6tatoval, ie je tam takfto stav.
Ing. Kopasovd - je kon5tatovand, ie tobogdn je v havarijnom stave
Mgr. Kolek - zasadla aj Dozornii rada, prita sa di nie je iiadrice aby to orgiiny spolodnosti
prebrali a prijali spolodn6 rozhodnutie. Dnes mdme schviilit' komplexnry' postup prdc, ja som
ochotnf podporit' prvri krok, lebo od neho sa odvijajri vletky d'alSie kroky.
Mgr. Psota - obchodnii spoloinost' je prevddzkovou spolodnos{ou, rozhodnutie musi prija{
vlastnik
P. Ziivodskf - vidi probl6m v tom, ie bez finanin6ho podkladu, io to bude stiit sa miime
rozhodnrif, ako budeme d'alej postupovaf
P. PaSka - harmonogram pr6c hovori akf postup chceme, aby ste niim schviilili. Robi sa
prieskum na cenu sanadn6ho projektu, ndsledne sa vyhlSsi srlt'ai. Bez t'ichto krokov sa
nedozvieme, akii by bola redlna cena.
Ing. Gaulieder - akii je orientadnd cena sanadn6ho projektu
PhDr, Vajdovi - bol spracovanf stavebnotechnickrl' prieskum, ktorri sa opiera o ziiklady
a pevn6 dasti, neopiera o strein6 a ocelov6 konltrukcie. Ak sa dd spracovat' sanadnri projekt,
nebude treba realizova{ d'al5iu etapu ST prieskumu ?
Ing. Kopasovii - odhad na cenu sanain6ho projektu je 30-50 tis €, tdto suma je navrhnutS na
rok 2OL7. Stavba je od ziikladov nie dobrii, nevyhovujri bet6nov6 konStrukcie, stavba je
labilnd, treba to sanovat
PaeDr. ternri - nikde v ST prieskume sa nehovori, ie je to havarijnri stav, ui meskdme roK,
vidy bol probl6m strecha, o tobogdne sme vedeli, ie nie je vo vyhovujricom stave
P.Paika - ministerstvo niim poslalo (sedn'i mail, treba mu odpovedaf, iiadajri termin, treba
poslaf dasorni harmonogram, chcrj od nds poiut' z;ivdzn6 stanovisko. Pokial ide o rozsah priic,
nikdy som netvrdil, ie treba zbtirat' celri stavbu, treba sa tomu zodpovedne venovat'. Je tam
absol0tna absencia hydroizoliicie tlakovej vody, oprava bude finandne niiroin6
Mgr. Bir6 - ja osobne nem6m probldm schvdlit' harmonogram pr6c, rad5ej nech je reiilny ako
optimistickri m6m ale probl6m so schvalbvanim peiazi do rozpoitu, neciti zo strany mesta
i lpr imnt snahu o vyrie5enie prob16mu pri  minimalizdci i  ndkladov
lng. Gaulieder - ked'bol spracovan,y' prv'i dokument na konci roka 2015, ui vtedy odznela
myslienka na Komisii IVZPKPDaVP, ie je potrebnd spracovat' ST prieskum. Kaidt spominan,i
posudok je roben'i inou metodikou. Na vderajiej Komisii vistavby vznikla jedna ot{zka zo
strany odborn ikov-ilenov tejto komisie, ktori sa doiadovali odpovede na otiizku, preio
nedostali tieto dokumenty k dispozicii
Ing. M, Horvith - ui pri realizdcii stavby sa vedelo, ie je tam podzemnd voda, pokladd
stanovisko Komisie v'istavby za alibistick6
P. Zivodsk,i - treba si podkat' na to, k'im budri k dispozicii disla

Stanovisko Komisie OSCR'RRi
Znenie uznesenia naformuluje MsU a takto pripraven'i materi6l sa odponlia predloiif na
rokovanie Mestsk6ho zastupitel'stva v Galante, Za takto formulovan6 stanovisko boli 5
ilenovia, 2 ilenovia sa zdriali hlasovania,
K bodu i.3

' i '



L. Galambosov6-- uviedla predkladanri materidl, kde spomenula, ie poplatky sri identick6
ako minulri rok

Sto nov i sko ko mise OSCRa RR
Komisia jednohlasne odporri6a Mestsk6mu zastupitel'stvu v Galante schvilit' v'iiku
poplatkov za Vianoin6 trhy 2016.

K bodu t.4
Ing, Kopasovd - uviedla predkladan'i materidl, je potrebn6 prijat' ku kaZddmu bodu
stanovisko komisie. MateriSl bol prerokovani aj v Komisii lVZpKpDaVp, stanovisko je
v pri lohe materi6lu
Mgr. Kolek - ked' si nieio obdobn6 iiadal investor, ktorrl' realizoval investidnf zdmer
v priestoroch neogotick6ho kaitiel'a, mal v podmienkach zmluvy, ie vietky zrealizovan6
investicie musi predkladat' sp6sobom znaleck6ho posudku
Mgr. Psota -_MsZ prijalo ziisady zapoditania zhodnoten6ho majetku mesta, vietky investicie
musia byt vierohodne preu kdzan6
Mgr. Bir6 -_v bode b) ai potom ked'sa zhodnotl vynaloien6 investicia do majetku mesta
P. Z6vodskri - iiadatel nepoiaduje vo svojej iiadosti zapoiitanie investicie
F.Psota -odpor(da nepred[Zit'
Ing. Horv6th -_tfmto investldnfm z6merom vytv6rame Galandii priamu konkurenciu

Stanovisko Komisie OSCRaRR
Komisia (hlasovanim 3 ilenovia ,,2a" a4 ilenovia sa ,,zdriali"! neodporuEila schvdlenie
vydania s[hlasu na v'istavbu rehabilitainej iasti iportov6ho centra Arkddia.

Mgr. Ldszl6 Birq v. r.
predseda komisie

Zapisala: Mgr. Amrichovd
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